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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2021. december 14. (kedden) napján 13:15 órakor a Szekszárd Megyei Jogú 
Város Polgármesteri Hivatalának Dísztermében megtartott rendkívüli nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:     

Murvai Árpád bizottsági elnök;  
Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag; 
Móra Viktória képviselő, tag 
Mácsik Henrietta, tag 
 

 
Tanácskozási joggal megjelentek:   dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 

dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető;  
Tamási Anna igazgatóságvezető 

 
 

Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 5 tag van jelen és a bizottság 
határozatképes. A rendes, nyilvános ülést 13:15 órakor megnyitja. 
 
Az elnök az ülés napirendjének módosítására tesz javaslatot, amely szerint a meghívó 
szerinti 1. napirendi pont és 2. napirendi pont tárgyalásának sorrendjét felcserélné a 
bizottság. 
 
Az elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot az előbbiekben ismertetett 
módosításokkal együtt, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, és 
a következő napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 
1.napirendi pont:  
OKSI javaslat a 2022. évi költségvetésének élő sport támogatására- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(132. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád képviselő, OKSI elnök 
Előadó: Murvai Árpád képviselő, OKSI elnök 
Meghívott: Tamási Anna igazgatóságvezető 
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2. napirendi pont:  
Az Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottság javaslata a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft. 
ügyvezetőjének visszahívásáról és új igazgatói pályázat kiírásáról- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(129. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád képviselő, OKSI elnök 
Előadó: Murvai Árpád képviselő, OKSI elnök 
 

1.napirendi pont:  
OKSI javaslat a 2022. évi költségvetésének élő sport támogatására- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(132. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád képviselő, OKSI elnök 
Előadó: Murvai Árpád képviselő, OKSI elnök 
Meghívott: Tamási Anna igazgatóságvezető 

 
Murvai Árpád elnök: Abban kérnénk a segítséget, hogy minek az 1,8%-át kérheti a bizottság. 
Továbbá, mi lenne az a reális összeg ami a bizottság céljaira fordítható. 
 
Tamási Anna igazgatóságvezető: Köszönöm a szót. Megnéztem a költségvetés sorait. Nem 
tudok olyan megjegyzést tenni ami pontos lehet. Szóba került a költségvetés 1,8%-a az közel 
400 000 000 ft. Ez eléggé irreális. Vannak, azonban a közhatalmi bevételek. Ezen kívül 
működési bevételek, teremkiadás és hasonló jellegű bevételek és hozzávettem a felhalmozási 
bevételek között is vannak úgynevezett szabad bevételek, amelyekről szabadon 
rendelkezhetünk. Van még az állami támogatás. Jövő évi költségvetésünk még nincs. Persze 
számolgatunk, de nem végleges. Megemlítendő, hogy megemelték a kulturális intézmények 
dolgozóinak bérét, amelyet elvileg megkapjuk támogatásként, de még bizonytalan. A jövő 
évben valószínűleg az ideihez hasonló bevételek lesznek. Ha beleveszem az állami 
támogatásokat akkor ezek együtt véve 5 112 000 000 Ft. A költségvetés 15 és 20 milliárd Ft 
között fog megállni. Legalábbis az induló költségvetés. A működési, közhatalmi és felhalmozási 
bevétel 3,25%-a a 90 000 000. Az állami támogatást is beleveszem annak az 1,7 %-a. Én egy 
javaslattal élnék. Ha önök eldöntötték mit szeretnének. Akkor a támogatási összeget Ft-ban 
kéne meghatározni és nem százalékban. Mindenképpen pontosabb meg kell határozni. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: 4 bevételi forrás volt az előző ülésen megjelölve. Most ugyan 
arról beszélünk, mint az előző ülésen. Az előző ülésen is említettem, hogy legyen forintosítva. 
 
Horváth Ferenc tag: Annyival vagyunk előrébb, hogy a 90 000 000 amit számolhatunk és ebbe 
benne van az ifjúság és az oktatás is nem? Mert akkor szerintem legyen 180 000 000 Ft. 
 
Móra Viktória tag: Eddig 25 000 000 Ft volt. Ez hirtelen megemelkedik 180 000 000 ft-ra. A 
többi bizottság és szervezet is igényt fog tartani emelésre és azokat meg nem tudjuk majd 
finanszírozni. 
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Murvai Árpád elnök: Jó, de a mi bizottságunk támogatása a nem csúcsminőségű 
sportcsapatok túléléséhez szükséges. A tovább lépéshez szükséges a támogatási összeg 
növelése.  
 
Zaják Rita tanácsnok: Szeretném megkérdezni mit jelent az élő sport. Az az összeg pedig amit 
említettetek azt valahonnan el kell venni. Szeretném megkérdezni, hogy honnan vegyük el. 
 
Murvai Árpád elnök: Az én meglátásom szerint, ha elfogadja a javaslatunkat a Közgyűlés akkor 
nem kell azt mi megmondjuk honnan veszik el. Meg kell oldják. 
 
Horváth Ferenc tag: Én a sportért vagyok itt, azért lobbizok. Nem is érdekel honnan veszik el. 
Oldják meg. Gondolom bejön a többi bizottság is és összeáll egy kép. Valóban nem csak tömni 
kéne a lyukakat, hanem fejleszteni is kell. 
 
Murvai Árpád elnök: Kérdezném, hogy egy 90 000 000 ft az reális lenne? 
 
Tamási Anna igazgatóságvezető: Szerintem a 90 000 000 ft az nem reális. Jövőre meg kell 
kezdeni a Volán tartozás törlesztését is.  
 
Murvai Árpád elnök: Az a baj, hogy itt tart a város, hogy azt kapod ami van és örülj.  
 
Zaják Rita tanácsnok: Szerintem is lépni kell, csak kisebbeket. 25 000 000 Ft-ról 90 000 000 Ft-
ra emelni ezt az összeget. Ezt nem tudom támogatni.  
 
Horváth Ferenc tag: Miért ne lehetne háromszorosára emelni. A minimál bér is 
háromszorosára emelkedett. 
 
Móra Viktória tag: Ezt így nem lehet, hogy nem tudjuk, honnan vegyünk el. 
 
Horváth Ferenc tag: Miért nem lehet olyan lobbitevékenységet kifejteni, hogy állami 
támogatásokat kapjunk a sportra. Szegeden a baloldali polgármesterrel beszéltem. Ő azt 
mondta az ottani stadiont állami támogatásból tartják fent.  
 
Murvai Árpád elnök: Kinek mi a javaslata? 
 
Horváth Ferenc tag: Maradjunk az eredetinél. 
 
Móra Viktória tag: Én nem szeretnék összegeket mondani. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ahogy Feri is mondta, lökés kellene a sportnak. Ha számokról 
beszélünk ott van az UFC. Ahol nincsenek eredmények, de 200 000 000 ft-ba kerülnek a 
városnak. Ez a sportnak óriási lökést adna, egy ilyen összeg. 
 
Murvai Árpád elnök: Akkor felejtsük el a százalékot. Legyen forintban kifejezve.  
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dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Egy olyan döntést is lehet hozni, amely szerint 
amennyiben valamilyen plusz fedezet állna rendelkezésre, akkor erről értesítse a bizottságot 
és akkor lehetne költségvetésmódosítást javasolni. Ezzel kiegészíthetnénk a 90 000 000 ft-os 
javaslatot. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm a segítséget. Kérem, egészítse ki.  
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal egy tartózkodás mellett elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 31/2021. (XII. 14.) 

határozata 
a 2022-es költségvetési rendeletre vonatkozó javaslatáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága  

1. javasolja a Közgyűlésnek, hogy a Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2022. éves bevételi forrásaiból minimum 90 000 
000 forint összeg, élő sport és a bizottság feladatainak 
támogatására kerüljön felhasználásra; 
 
Határidő:  2022. február 15. 

Felelős:  Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottság elnöke 
 

2. javasolja a Közgyűlésnek, hogy az 1.) pontban meghatározott 
összegbe ne kerüljön beleszámításra az Önkormányzat és a KSC 
Kosárlabdacsapata közötti, illetve a versenysporttal foglalkozó 
sportegyesületek között létrejövő hasonló szerződések 
finanszírozása. 
 
Határidő:  2022. február 15. 
Felelős:  Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottság elnöke 
 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy amennyiben a 2022. évi 

költségvetés elfogadását követően lehetségessé válik a bizottsági 

keret emelése, erről haladéktalanul tájékoztassa a bizottságot, 

valamint tegye meg a szükséges intézkedéseket (előirányzat-

átcsoportosítás, költségvetési rendelet-módosítás). 

Határidő:  2022. év folyamatos  
Felelős:  Tamási Anna igazgatóságvezető 
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2. napirendi pont:  
Az Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottság javaslata a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft. 
ügyvezetőjének visszahívásáról és új igazgatói pályázat kiírásáról- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(129. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád képviselő, OKSI elnök 
Előadó: Murvai Árpád képviselő, OKSI elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Úgy gondolom, hogy elkezdődött egy együttműködési folyamat a 
bizottságunk és a Sportközpont ügyvezetője, valamint helyettese között. Reméljük, ez a 
kapcsolat megmarad és tovább fejlődik. Én egy olyan határozati javaslatot készítettem, amely 
szerint a korábbi határozatunkat az ügyvezető igazgató visszahívásáról szól, ideiglenesen 
visszavonjuk. Most felolvasnám a határozati javaslat további pontjait. „Ezzel együtt felhívja az 
ügyvezetőt, hogy a bizottság számára készítsen egy beszámolót. Ez tartalmazzon egy részletes 
kimutatást az elmúlt 5 évben az Utánpótlás Football Club és az Agenta Girls számára kiállított 
számlákról, valamint a számlák kifizetését igazoló bizonylatokról. A kimutatásnak tartalmaznia 
kell a számla számát, keltezését, a teljesítést és annak módját, a fizetési határidőt, számla 
tárgyát, az összegét, valamint a számlákhoz kapcsolódó szerződésre való hivatkozást, és a 
hivatkozott szerződés másolatát. Továbbá az ügyvezető az általa készített üzleti tervet nyújtsa 
be 2022-re évre vonatkozóan. Határidő: január 31. Az ügyvezető nyújtson be egy beszámolót 
az uszoda beruházásban eddig tett intézkedéseiről, valamint a jövőbeni általa tervezett 
lépésekről. Határidő december 22. A határozat tárgyalását a december 17 -i közgyűlésre nem 
javasolja és felkéri a bizottsági elnököt az előterjesztés időleges visszavonására. Dönt a 
visszahívásról szóló határozat újra tárgyalásáról a beérkezett üzleti terv és az adatok elemzését 
követően legkésőbb a februári rendes közgyűlés előtt. A határozatban megjelölt határidőket 
ennek megfelelően 2 hónappal módosítja.” 
 
Móra Viktória tag: Én szerintem a határidők igen szűkösek. Azokon módosítani kéne, hogy az 
év végi szabadságolásokat figyelembe véve is beleférjen. 
 
Murvai Árpád elnök: A decemberi határidőt akkor módosítsuk. Akkor januárban mikor 
találkozunk? Január 10. ha jól emlékszem. Na, jó akkor módosítjuk a decemberi határidőket a 
benyújtandó dokumentumokkal kapcsolatban. Új határidő 2022. január 15.                                                             
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Azt javasolom, hogy ne legyen ideiglenes visszavonás 
az első pontban, hanem fogalmazzák meg úgy, hogy végrehajtását felfüggesztik. 
 
Murvai Árpád elnök: Lehet újra tárgyalni, ha visszavonjuk? 
 
dr Holczer Mónika igazgatóságvezető: Igen lehet.  
 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 



 

  1026jkvz 

6 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egy tartózkodás mellett elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 32/2021. (XII. 14.) 

határozata 
A Szekszárdi Sportközpont Nkft. ügyvezető igazgatói álláshelyéről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága  
 

1. a bizottság által hozott 20/2021. (X. 15.) határozat végrehajtását 

felfüggeszti; 

 
Határidő: 2021. december 14. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 
 

2. az 1.) pontban foglaltakra tekintettel „Az Oktatási, Sport és 
Ifjúsági Bizottság javaslata a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit 
Kft. ügyvezetőjének visszahívásáról és új igazgatói pályázat 
kiírásáról” tárgyú előterjesztést nem javasolja a Közgyűlésnek 
tárgyalásra, és felkéri a Bizottság elnökét, hogy a Közgyűlés 
2021. december 17. napi ülésének napirendjéről az 
előterjesztést vonja vissza. 
 
Határidő: 2021. december 14. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 
3.  felhívja az ügyvezetőt, hogy a bizottság számára készítsen egy 

beszámolót, amely tartalmaz egy részletes kimutatást az elmúlt 
5 évben, az Utánpótlás Football Club és az Agenta Girls számára 
kiállított számlákról, valamint a számlák kifizetését igazoló 
bizonylatokról. A kimutatásnak tartalmaznia kell a 
számlaszámot, a számla keltezését, a teljesítését és annak 
módját, a fizetési határidőt, számla tárgyát, az összegét, 
valamint a számlákhoz kapcsolódó szerződésre való hivatkozást, 
és a hivatkozott szerződés másolatát; 
 
Határidő: 2022. január 31. 
Felelős: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
                                                                              

4. felhívja a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft ügyvezetőjét, 

hogy az általa készített üzleti tervet nyújtsa be a 2022-es évre 

vonatkozóan; 
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Határidő: 2021. január 15. 
Felelős: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
      

5. felhívja az ügyvezetőt, hogy nyújtson be egy beszámolót a 
Szekszárdi Uszodával kapcsolatos beruházásban eddig tett 
intézkedéseiről, valamint a jövőbeni általa tervezett lépésekről. 
 
Határidő: 2021. január 15. 
Felelős: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 

 
6. dönt a visszahívásról szóló 20/2021. (X.15.) határozat 

újratárgyalásáról a beérkezett üzleti terv és az adatok elemzését 
követően, legkésőbb a februári rendes közgyűlés előtt. 

 
Határidő: 2021. február 24. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 
 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 14:13 órakor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
  

Mácsik Henrietta  
         jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

dr. Ambrus Gábor 
jegyzőkönyvvezető 

 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

           jegyző 


